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Interpelacja międzysesyjna 

Dotyczy: KS „Clepardia" 

Panie Prezydencie proszę o informacje w jakim stadium realizacji znajduje się 
sprawa przedstawiona w piśmie z dnia 29.01.2010 przez Zarząd Klubu Sportowego 
„Clepardia", a skierowana do Zarządu Infrastruktury Sportowej. Informuję, Ŝe 
sprawa dotyczy remontu i rozbudowy pomieszczeń w budynku, który znajduje się na 
terenie zespołu basenów kąpielowych KS „Clepardia" przy ul. Mackiewicza 14. 

Zdając sobie sprawę z ograniczeń i moŜliwościami finansowych budŜetu miasta 
Krakowa, Zarząd Klubu Sportowego „Clepardia" wykazał się inicjatywą i pozyskał 
wykonawcę na kontynuację prac modernizacyjnych obiektu. 

Pragnę nadmienić, Ŝe wspieram tą inicjatywę i widzę moŜliwości realizowania 

tego zadania w systemie partnerskim. 

Aby umoŜliwi ć zapoznanie się z przedmiotem sprawy załączam[wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek 

Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]: 

1. Pismo KS „Clepardia" do ZIS z dnia 29.01.2010r. nr 7/2010. 
2. Foto aktualnego stanu modernizowanego obiektu. 
3. Komputerowa, wstępna wizualizacja w/w obiektu. 

 


